
Hei 

  

Min sønn og jeg er stor-brukere av hallen, men har ingen kontraktstimer. 

  

Jeg tror det er svært uheldig å avvikle kontraktstimer, med tanke på klubbens langsiktige økonomiske 

stilling og soliditet. I vintersesongen, hvor kapasitetspresset er størst, vil jeg anmode om at NTK 

inngår et tettere samarbeid med Ljan TK hvor det er en bedre kapasitets-situasjon. 

  

Det aller viktigste for oss (2 stemmer i skålen) er at kapasitetspresset ikke går ut over barn og 

ungdom som er aktive som fritids- eller konkurransespillere. NTK gjør en strålende jobb her, og 

denne målgruppen er klubbens fremtid.  

  

Når det gjelder kontraktstimer, kan det muligens virke «skjevt» at enkelt-medlemmer har «eierskap» 

til enkelttimer over flere år, i alle fall når det er andre medlemmer som ønsker tid. Mitt forslag er at 

det innføres en form for rulleringsordning blant alle som ønsker fast time, for eksempel at man har 

den for et par år av gangen. I tillegg synes jeg klubben skal vurdere å øke prisen ettersom 

etterspørsel etter disse timene åpenbart er større enn tilbudet. 

  

  

Mvh 

Peder og William Mittet 


